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Protokoll fört vid styrelsemöte på Tvärgatan 2 den 8 november 2022 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Iréne König,               

Karl-Gustav Holmgren, Inger Sjögren, Eva Svensson och Ylva Sjölin. 

Besök: Maria Persson, Färs och Frosta Sparbank 
 

Mötet föregicks av en diskussion och presentation av styrelsen för Maria Persson, 

Sparbanken, som av misstag kommit till lokalen mötesdagen i stället för till kommande 

månadsmöte. Samtliga närvarande presenterade sig, och bl.a. bankaktiviteter, 

föreningsaktiviteter och önskemål för lokalen diskuterades. 

 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Iréne König. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Hans Larsson rapporterade att den 

kommande resan till Berlin är fulltecknad, att modevisningen blev en succé liksom 

Irländsk afton nr 2. Vi konstaterade att sökt bidrag med 126 000 kronor till lokalen 

blivit avslaget av Färs och Frosta Sparbank. Jubileumshäftet är färdigställt och tryckt. 

Resultatet av enkäten som genomfördes vid förra månadsmötet hade skickats till Ann-

Margret Nordbeck. Efter kommentarerna lades protokollet till handlingarna. 
 

5. Aktiviteter, resor m.m. 
Hans Larsson rapporterade att 50 personer anmält sig till den kommande, fulltecknade 

resan till Berlin. Romprovningen äger rum 9 november. Till jubileumsfesten 25 

november är 120 anmälda. Hans Larson nämnde några planerade aktiviteter 2023:              

23 februari guidning på Malmö Opera, 29 mars Medborgarhuset och museet i Eslöv, 

12-16 april resan till Berlin, 18 maj musik/show. En diskussion med Adolfssons Fisk 

hade inte lett till något besked. Ett prinsessmöte på Sofiero är planerat 31 maj.          
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6. Ekonomi   
Eva Svensson rapporterade att bidraget från banken till den kommande jubileums-

festen är fördelat på hyra, mat, underhållning, servetter m.m.                       

Föreningens ekonomi är fortsatt god. 6 personer som representerar Samarbetskretsen 

och 2 personer från Sparbanken kommer att delta i kalaset 15 november. Några gäster 

kommer att närvara vid festmiddagen på Backagården 25 november. 

Eftersom det ansökta bidraget från Färs och Frosta Sparbank blivit avslaget beslutade 

styrelsen att cirka 28 000 kronor av föreningens fondpengar ska användas för 

utrustning (filmduk, installation av projektorerna, elektriskt montage m.m.) i lokalen. 

Efter en diskussion om behovet av att höja entréavgiften vid månadsmötena beslutade 

styrelsen att höja avgiften från nuvarande 50 kronor till 70 kronor från och med 

januari 2023. Förslaget att inbetala avgiften i samband med anmälan antogs inte. 

Årsavgiften (medlemsavgiften) för 2023 är oförändrad, 270 kronor. Styrelsen 

förordade att ett förslag om höjning för 2024 till 295 kronor tillställs kommande 

årsmöte. 

Eva Svensson rapporterade om funktionärer och ersättningar till dessa. Den 

nytillkomna cirkeln om trafikregler ska hållas utan kostnader för föreningen.  

Utskick om nytillkomna aktiviteter, cirklar m.m. ska gå via ordföranden till 

sekreteraren. 

Styrelsen beslöt att ett kostnadsförslag på fläcktvätt av heltäckningsmattan i lokalen 

ska begäras in. 

Senare under mötet (under punkten 13) kom frågan om kostnader för dukar, ljus, 

servetter m.m. vid aftnar m.m. upp. Styrelsen ansåg att sådana tillbehör ska finnas i 

lokalen och att en fast kostnad för sådana vid alla aftnar ska budgeteras. Kostnaden 

bör styrelsen diskutera vidare.  
 

 

7. Hemsidan    

På hemsidan har recept och bilder från den irländska aftonen lagts in. 

 

8.    Medlemsfrågor 

Siv Wilborgsson meddelade att vi nu har 781 medlemmar och att 4 ytterligare är på 

gång. Avisering av årsavgiften för 2023 skickar Förbundet ut under november. 

Förfallodatum är 31 januari 2023. Förbundet har tidigarelagt datum för förslag på 

hedersmedlemmar. Vår föreslagna hedersmedlem ska informeras om förslaget, 

eftersom någon avi inte kommer att skickas ut. 
 

9. Studiecirklar m.m. 

 Ylva Sjölin kom med ett förslag till möte i maj med kardiolog – föreläsning och 

 underhållning samt ett förslag till möte med en kvinna som berättar om Zoégas och 

 kaffet. Studieombuden och cirkelledarna kommer att träffa Anna Virta, Vuxenskolan, 

 och i samband med detta få en presentation av Anna Virtas ersättare under hennes 

 kommande barnledighet.  
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10. Friskvårdsaktiviteter   

Karl-Gustav Holmgren rapporterade att han går vidare med aktiviteter som   

föreslagen gåfotboll. 

 

11. Innehåll till Programhäftet för våren 

Ann-Margret Nordbeck rapporterade att tre offerter för tryckning som svar på 

Offertgruppens förfrågningar inkommit. Efter genomgång av materialet framgick det 

att Vollsjötryck är det bästa alternativet. Ann-Margret Nordbeck meddelar resultatet 

till berörda tryckerier. Håkan Järvelid skickar ut ett första arbetsunderlag för 

kommande programhäfte. Nytt material och nya texter skickas till honom som 

vanligt. 

I kommande programhäfte ska deadline för nominering av hedersmedlem ändras. 

Vidare ska text införas om att en idélåda för förslag till resor, utflykter, aktiviteter 

m.m. kommer att finnas i lokalen 

 

12. Inventering av våra annonsörer 

Preem och CityGross utgår som annonsörer och Dermaline tillkommer som ny 

annonsör. Eva Svensson utarbetar ett informationsblad om att annonsering gäller vår 

och höst kombinerat med begäran om faktureringsadress.  

Styrelsen kontaktar ”sina” annonsörer om annonserna för 2023. Detta ska vara klart 

till nästa styrelsemöte. 

 

13. Upplägget till 50-årskalaset 

Håkan Järvelid visade ett förslag till bordsplacering. Cirka 185 personer är anmälda 

till kalaset. Ett behov av inlånade tårtspadar finns. Håkan Järvelid skickar mail till 

styrelsen för att påminna. Ägarna bör gärna märka tårtspadarna. 

Fyra föreningar från Samarbetskretsen ska välkomnas. Maria Persson från 

Sparbanken vill säga några ord. Så blir det trubadur, eventuella tal, trollkarl, lotterier 

och blommor.  

 

14. Upplägget för mötet med nya medlemmar den 17 november 

Mötet med de nya medlemmarna diskuterades, och styrelsen kommer att närvara.  

Eva Svensson följer med Siv Wilborgsson till CityGross, eftersom de ska kompensera 

oss för missen i samband med leverans vid tidigare möte. Presentation av styrelsen, 

medlemmarna och tipsfrågor blir aktuella. 

 
   15. Information och beslut angående parkeringsförbudsskyltarna utanför lokalen 

Ann-Margret Nordbeck rapporterade att hon kontaktat kommunen angående 

parkeringsskyltarna. Det som gäller är parkeringsförbud för sträckan mellan första 

förbudsskylten strax innan ingången fram till nästa skylt som är tilläggsmarkerad  

med pil. Det är tillåtet att stanna till för av- och påstigning /in- och urlastning.          

Bil med handikapptillstånd får parkera på förbudssträckan max. 3 timmar.       

Styrelsen beslutade att inte begära någon ändring av gällande bestämmelser. 
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16.    Information och beslut om deltagande på SPF Seniorerna Skånes Facebooksida 

Ann-Margret Nordbeck informerade om sidan på Facebook, och styrelsen beslutade 

att Webbansvarig lägger in lämplig information på sidan. 

 

17.    Återkoppling från ordförandekonferensen 

Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson och Håkan Järvelid deltog i ordförande-

konferensen i Eslöv 21 oktober och rapporterade kort om denna. Särskilt intressant 

var det anförande som läkaren Anders Rosengren höll. Håkan Järvelid nämnde att 

Förbundet i nuläget har cirka 238 500 medlemmar och att det är 64,4% kvinnor och 

35,6% män. Medelåldern är 78,4 år. 

 

18.    Kartläggning av styrelsearbetet resten av året 

Punkten diskuterades inte vid mötet. 

 

19.    Inventering/intressen av ”Kurser och konferenser” från SPF Seniorerna 

Styrelsen uppmanades att själva söka aktiviteter som kan vara intressanta i material 

från SPF Seniorerna inför nästa styrelsemöte. 

 

20.    Innehåll till månadsbladet för november 

Ringklockor reparerade, höjd entréavgift fr.om. januari 2023, jubileumshäfte säljs vid 

kalaset, förtydligande om parkeringsförbud, påminn om jullunch, årsavgiftsavisering 

kommer i november med förfallodag 31 januari. 

 

21.    Avslut 

 Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Iréne König 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 


